

# *Council Highlights*

## Sept 18th, 2023



**Council Highlights briefly identify decisions made by Council. Council encourages it residents, businesses and stakeholders to keep in touch with Council news.**

A presentation was received by the McEwen School of Architecture's 3rd year students to summarize their collaboration with the Town of Smooth Rock Falls for the Waterfront Project.

A Beautification Committee report was brought forward to council to provide an update on various projects.

Council passed By-Law No. 2023-24 being a Deeming By-Law to merge two lots located on 60 8th Avenue Crescent.

Council supported the installation of the crosswalks on Third Street and Ross Road and provided direction not to eliminate the stop sign on Ross Road in front of Ecole George Vanier, instead to assess the conditions and bring it back to a future meeting.

An E-waste recycling collection drive will be held on October 4th, 2023 at the Reg Lamy Cultural Centre parking lot. Residents can recycle items such as old computers, printers, TVs, audio/visual devices, cables and mobile devices.

Council along with many other municipalities are petitioning the Government for additional \$4 million in base funding for the Northern Ontario School of Medicine to allow for the Growth and Expansion that was announced by the Government.

2024 Budget meeting dates were approved for the following dates: November 8th, November 28th, December 13th, and January 22nd, 2024, all at 6:30 pm to 9:30 pm.

Regular Council meetings are open to the public at the Town Hall & available to watch virtually. For additional information residents are welcomed to view out complete agenda with details at <https://townofsmoothrockfalls.civicweb.net/Portal/>.

# *Faits marquant de la réunion du Conseil*

18 sept 2023



**Les faits marquant du Conseil indiquent brièvement les décisions prises par le Conseil. Le conseil encourage ses résidents, les entreprises et les parties prenantes à se tenir au courant des nouvelles du conseil.**

**Une présentation a été reçue par les étudiants de 3e année de l'école d'architecture McEwen pour résumer leur collaboration avec la ville de Smooth Rock Falls pour le projet Waterfront**

**Un rapport du comité d'embellissement a été présenté au conseil pour une mise à jour sur divers projets.**

**Le conseil a adopté le règlement n° 2023-24, un règlement présomptif visant à fusionner deux lots situés au 60 8e Avenue.**

**Le conseil a appuyé l'installation de passages pour piétons sur la rue troisième et le chemin Ross et a donné des instructions pour ne pas éliminer le panneau d'arrêt sur le chemin Ross devant l'école George Vanier, mais plutôt pour évaluer les conditions et le rapporter à une prochaine réunion.**

**Une collecte de recyclage des déchets électroniques aura lieu le 4 octobre 2023 au stationnement du Centre culturel Reg Lamy. Les résidents peuvent recycler des objets tels que de vieux ordinateurs, imprimantes, téléviseurs, appareils audiovisuels, câbles et appareils mobiles.**

**Le Conseil ainsi que de nombreuses autres municipalités demandent au gouvernement un financement de base supplémentaire de 4 millions de dollars pour l'École de médecine du Nord de l'Ontario afin de permettre la croissance et l'expansion annoncées par le gouvernement.**

**Les dates des réunions budgétaires 2024 ont été approuvées pour les dates suivantes : le 8 novembre, le 28 novembre, le 13 décembre et le 22 janvier 2024, tous de 18h30 à 21h30.**

**Les réunions régulières du conseil sont ouvertes au public à l'hôtel de ville et peuvent être visionnées virtuellement. Pour plus d'informations, les résidents sont invités à consulter l'ordre du jour complet et les détails sur le site <https://townofsmoothrockfalls.civicweb.net/Portal/>.**